
KS PODGRAD  

Podgrad 38
8000 NOVO MESTO

Zapisnik 5. seje Sveta KS Podgrad                             

Datum: 28.10.2023
Kraj: prostor KS - Gasilski dom Pograd
Čas: 9:30 – 11:30
Prisotni: Marko Kaplan, Toni Drab, Roman Staniša, Mateja Bačar, Sabina Kastelic Plazar in 
Barbara Lukše
Odsotni: Peter Hrovatič
Sejo je vodil predsednik Sveta KS Podgrad Marko Kaplan

Dnevni red:

1. Pregled zapisnika 4. seje sveta KS Podgrad in predstavitev realizacije 

2. Pregled aktualnih zadev in dogovori glede aktualnih projektov

3. Razno

Dnevni red seje je bil soglasno sprejet, nanj ni bilo pripomb.
  

1. točka dnevnega reda:  

➢ Marko Kaplan, predsednik Sveta KS Podgrad predstavi  realizacijo  iz zapisnika 4.  seje
Sveta KS Podgrad. 

➢ Predsednik KS Podgrad, Marko Kaplan, nas seznani z dogovorom Komunale Novo mesto,
da bo predavanje glede ločevanja odpadkov ob otvoritvi otokov za odpadke po vaseh KS
Podgrad.

➢ Trenutno  potekajo  dela  postavitve  igral  na  šolskem igrišču  podružnične  šole  Podgrad.
Nogometna  gola,  ki  sta  bila  predvidena  v  Športnem parku,  se  zaradi  težav  na  strani
dobavitelja, trenutno ne bosta postavila.



➢ Veliki Cerovec: vzpostavitev novega odjemnega mesta – pripravi se predlog za ureditev v
letu  2024.  V  primeru  ureditve  odjemnega  mesta,  se  vsi  zabojniki  odmaknejo,  razen
zabojnika za sveče in biološke odpadke. Poda se predlog za ureditev. S strani Komunale
Novo mesto  je  želja,  da  se  vzpostavijo  v  vseh  vaseh  otoki  za  odpadke  in  odstranijo
posamezni kontejnerji.

➢ Vas Konec: s strani KS se poda predlog nove vzpostavitve odjemnih mest.

➢ Za pokopališči v Podgradu in na Velikem Cerovcu, je bil pripeljan pesek.

2. točka dnevnega reda:  

Pregled aktualnih zadev:

➢ S Komunalo Novo mesto se je potrebno dogovoriti glede ureditve otoka za odpadke na
Malem Cerovcu. Preverimo pa tudi glede ureditve otoka za odpadke v Jurni vas, nad
igriščem.

➢ Izveden je bil podpis pogodbe za ureditev ceste v Jurni vasi. Podpis je bil urejen s
strani izvajalca del in županom Mestne občine Novo mesto.

➢ Dogovorimo se, da bo koordinator projekta v Jurni vasi, članica KS Podgrad, Sabina
Kastelic  Plazar.  Prav  tako  se  bo  Sabina  Kastelic  Plazar  dogovorila  za  montažo
odštevalnega števca za elektriko v cerkvi, v Jurni vasi.

➢ V četrtek, 19.10.2023, se je predsednik KS Podgrad, Marko Kaplan, udeležil sestanka
na MO Novo mesto glede grobnin in najemnin za uporabo mrliških vežic. Pokopališča
v  vseh  krajevnih  skupnostih  naj  bi  se  poenotila  in  sicer  dala  bi  se  v  upravljanje
zunanjemu izvajalcu. 

➢ KS Podgrad je finančno prispevala k ureditvi grobov in spomenikov umrlim borcem in
Partizanom, ki so postavljeni v naši krajevni skupnosti.

➢ Prav tako smo finančno prispevali pri predstavitvi projekta Oktober – mesec požarne
varnosti, ki se je odvijal v Športnem parku Podgrad, 14.10.2023.

➢ Podpredsednik KS Podgrad, Toni Drab, se je v petek, 27.10.2023, udeležil otvoritve
avtobusne postaje na Gornji Težki Vodi.

➢ Prav tako bo podpredsednik KS Podgrad, Toni Drab,  sodeloval pri projektu odkupa
občinske zemlje v Vinji vasi. Dogovoril se bo tudi z župnikom glede odstranitve lipe
pri cerkvi v Vinji vasi.

➢ Predsednik KS Podgrad, Marko Kaplan, se bo v soboto, 28.10.2023, udeležil sestanka
z Agrarno skupnostjo Koroška vas.

➢ Na MO Novo mesto  se preveri  glede  projekta  preplastitve ceste  in  ureditve  javne
razsvetljave v Koroški vasi.



➢ Zaradi težko prevozne ceste Podgrad – Koroška vas v zimskem času in pluženja te
ceste, se dogovori glede zaprtja te ceste, v tem letnem času.

3. točka dnevnega reda:  

PREDLOGI, POBUDE, MNENJA: /

Podgrad, 29.10.2023                                                                                                                  

                                                                                                                           Pripravila: 

Barbara Lukše,

tajnica KS Podgrad


